
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 06 lipiec 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 15:45

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  -  Wójt  Gminy,  oraz  Pani  Zofia  Gorzyńska

Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że

brakuje Radnych: Sławomira Mazurka, Ryszarda Budzyńskiego oraz Krystiana Sadowskiego.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

I CZĘŚĆ:
.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.1 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  rok  2020  -  referuje   Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 - referuje  Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

5 372  070,53  zł.  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach

gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2020 – referuje Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których

nie zamieszkują mieszkańcy – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/106/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 5

listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  przedstawiciela  Rady  Gminy  na  członka  Gminnej  Rady

Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



.7 Podęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji

w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania

środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

II CZĘŚĆ:

.9 Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2019 – referuje Pani 

Patrycja Jereczek Kierownik Wydziału Oświaty;

.10 Informacja  z  działalności  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  w  Gminie  Trąbki  Wielkie  za  2019  rok  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.11 Informacja z  działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki  Wielkie za 2019 rok  – referuje Pani

Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

.12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok Gminnego Ośrodka

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki

Wielkie.

.13 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2019 rok –

referuje  Pani  Grażyna  Wysiecka  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich.  

.14 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2019 rok – referuje

Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

.15 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok Gminnej Biblioteki

Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.16 Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i  Rekreacji  w Trąbkach Wielkich za

2019 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

.17 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok Gminnego Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.18 Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich za

2019 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich.

.19 Informacja z działalności Gminnej  Komisji  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje Pan

Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

III CZĘŚĆ:

.20 Przedstawienie raportu o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2019.

.21 Debata nad raportem o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2019.

.22 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.

.23 Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2019.

a) Wystąpienie Wójta Gminy;



a) Dyskusja nad sprawozdaniami.

.1 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z

wykonania  budżetu Gminy za 2019 rok – referuje  Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

.24 Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2019 rok.

a) Przedstawienie  Uchwały  Nr  086/g285/R/I/20  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku   z  dnia  23  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  opinii  o  sprawozdaniu  z

wykonania  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  za  2019  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia

komunalnego i objaśnieniami.- referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

b)  Przedstawienie opinii  - wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy Trąbki Wielkie   o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok – referuje Pan Sławomir

Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

c) Przedstawienie Uchwała Nr 124/g285/A/I/20 z dnia 15 czerwca 2020r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

d) Dyskusja;

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie absolutorium z tytułu

wykonania budżetu za 2019 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

.25 Wolne wnioski; 

.26 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała treść uzasadnienia uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do odczytanych zmian budżetu Gminy.

Radna Wioleta Frydrych – nawiązała do zmian budżetu gminy dotyczących zabezpieczenia środków

dla  przedszkola.  Zapytała  o  którym  przedszkolu  w  Trąbkach  Wielkich  jest  mowa  (pkt.  5

uzasadnienia).

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że zmiana ta dotyczy nowego przedszkola

w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy – dodał, że przy każdym przedszkolu musi być plac zabaw. Obecny plac zabaw przy

Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich nie spełnia wymogów dla przedszkola. Musi on zostać

dostosowany do tych wymogów.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał  o  zabezpieczenie  środków  w  wysokości  120  tys.  zł.  na

dodatkowe  roboty  dla  realizowanego  projektu  „Upowszechnienie  i  podniesienie  jakości  edukacji

przedszkolnej  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie”.  Zapytał,  jak  ten  projekt  został  przygotowany i



zaakceptowany, jeżeli należy przenieść kolejne pieniądze na ten cel.

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że projekt techniczny został wykonany na szkołę podstawową nie na

przedszkole a w trakcie roku, dodatkowo,  przepisy ulegają zmiany. Na etapie dzisiejszych przepisów

musimy zmienić ten projekt i nie mamy na to żadnego wpływu. Komenda Powiatowa Państwowej

Straży Pożarnej podczas odbioru wniosła sprzeciw w sprawie uzyskania pozwolenia na użytkowanie

obiektu przedszkola. Dodał, że  plac zabaw nie był  ujęty w planie tej inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy nie  należy Państwowej  Straży Pożeranej  zawołać  w

trakcie realizacji inwestycji a  nie na sam odbiór. Zwrócił uwagę, że to nie jest pierwsza sytuacja w

naszej Gminie,  że na etapie odbioru Państwowa Straż  Pożarna zgłasza nam uwagi i nie możemy

dokonać odbioru.

Wójt Gminy – podał, że Państwowa Straż Pożarna, czy Ochotnicza Straż Pożarna na etapie inwestycji

nie przyjdzie i nie wskaże, co należy uzupełnić.

Przewodniczący Rady Gminy – kontynuował zapytanie w sprawie nowego przedszkola w Trąbkach

Wielkich w sprawie placu zabaw. Zapytał, kto nadzorował tę inwestycję.

Wójt  Gminy –  poinformował, że  inwestycję  tę  nadzorowała  pracownik  działu  inwestycji  Pan

Zbigniew Zarach.

Radny  Grzegorz  Żukowski –  zapytał  o  zwiększenie  planu  wydatków  na  zadanie  -  budowa

oczyszczalni ścieków w aglomeracji Sobowidz.

Wójt Gminy – podał, że obracamy się w tych samych wydatków.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w ramach zmian budżetu gminy są jeszcze jakieś pytania.

Pytań nie zgłoszono.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy  -  poinformowała,  że  w  uchwale  w sprawie  wieloletniej

prognozie finansowej zostały ujęte wszystkie zmiany, które od 15 maja br. zostały wprowadzone do

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2020r. Zwróciła uwagę, że uchwała ta jest pochodną

zmian ujętych w uchwale w sprawie zmian budżetu Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania w sprawie.

Pytań nie zgłoszono.

Ad 4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

5  372  070,53  zł.  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych

dochodach  gminy  oraz  sfinansowanie  planowanego  deficytu  w  roku  budżetowym  2020  –

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia    Gorzyńska  – poinformowała, że w momencie konstrukcji budżetu na 2020r. w uchwale

budżetowej w punkcie nr 3 zaplanowano zaciągnięcie kredytu długoterminowego. Teraz,  uchwała ta,

jest tego kontynuacją. 



Kolejno wywiązała się dyskusja na temat tego, czy jest możliwość spłaty w szybszym terminie jeżeli

Gmina zdecyduje się i  zaciągnie ten kredyt  a  miałaby taką możliwość finansową w późniejszym

okresie. Pani Zofia Gorzyńska poinformowała, że jeżeli bank się zgodzi i zamieścimy zapis w umowie

o możliwości wcześniejszej spłaty, to wówczas jest taka możliwość.

Pan Marek Czerwiński – sugeruje, aby zwrócić na to uwagę, i dążyć do tego, że jeżeli Gmina będzie

w stanie wcześniej spłacić kapitał, to to uczynić. Zwrócił uwagę, że z własnego doświadczenia wie, że

korzystniej jest, aby skracać okres karencji. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi, aby na sesji Skarbnik Gminy przedstawiła więcej szczegółów w

tym temacie,  aby przedstawić jakąś symulacje w tym temacie tj.  co nam daje,  że Gmina zacznie

spłacać ten kredyt później, co nam daje dłuższy okres karencji, czy ona się Gminie opłaca. Kolejno

zapytał, czy są jeszcze pytania w tym temacie. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości,  na  których nie  zamieszkują  mieszkańcy  –  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  podał,  że  w  związku  z  tym,  że  maksymalne  stawki  dla

Przedsiębiorców z terenu Gminy Trąbki Wielkie są ograniczone, wręcz symboliczne, propozycja jest

taka, aby nie byli oni ujęci w uchwale Rady Gminy. Proponuję, aby osobiście zawierali umowy z

firmą wywożącą odpady komunalne. Gmina będzie to kontrolować. Rozwiązaniem w kwestii takiej

kontroli  będzie  konieczność  przedstawienia  przez  każdego  z  przedsiębiorców  umowy na  wywóz

odpadów komunalnych.

Radna Justyna Perka – zwróciła uwagę na nieświadomość przedsiębiorców w tym zakresie. Uważa, że

Gmina powinna o tym powiadomić każdego przedsiębiorcę z osobna.

Wójt Gminy – Zwrócił uwagę, że jeżeli ktoś prowadzi działalność w swoim miejscu zamieszkania np.

fryzjer i mieści się z tymi odpadami w swoim pojemniku, to wówczas nie ma konieczności zawierania

kolejnej umowy. Wszystko zależy od prowadzonej działalności.  

Ad 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XII/106/2019  Rady  Gminy  Trąbki

Wielkie z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i

porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pan Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  podał,  że  uchwała  ta,  powiązana jest z  poprzednim punktem,

dotyczy  wyłączenia  przedsiębiorców  z  uchwały  rady  Gminy.  Dodatkowo  w  uchwale  tej

uwzględnione  zostały  uwagi  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Gdańsku,  aby  wyszczególnić

pojemniki.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Rady Gminy na członka Gminnej

Rady Działalności  Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy;



Pan Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  tej  uchwały informując,  że  jeden

przedstawiciel Rady Gminy zrezygnował z członkostwa i teraz należy uzupełnić skład. Zrezygnowała

Pani Radna Justyna Perka.

Radna Justyna  Perka – prosi  o  wykreślenie  tego punktu z  porządku obrad,  deklaruje  dalszą chęć

uczestnictwa jako członek Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich.

Ad 8. Podęcie  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca Gminy Trąbki  Wielkie  –

referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej

uchwały.

Radny Grzegorz Żukowski – nawiązał jeszcze do tematu spotkania Pana Tadeusza S. który zgłaszał

również bardzo zły stan drogi technicznej w Kaczkach. Prosi, aby zadać pytanie w tej kwestii Panu

Karolowi Kozak Kierownikowi ZGKiM w Trąbkach Wielkich.

Ad 9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  porozumienia  z  Komendą

Wojewódzką  Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu

Gdańskim  dotyczącego  przekazania  środków  pieniężnych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – podał, że Gmina co roku przeznaczamy środki dla policjantów, które mają najwyższe

wyniki w swojej działalności. Zwrócił uwagę, że sytuacja materialna policji jest dosyć trudna, nie wie

jak policja wogle może funkcjonować. Dodał,  że przychodzą do Gminy po papier, toner.  Kolejno

zwrócił  uwagę, że na terenie Gminy mamy dość dużo wypadków a nawet zdarzyło się porwanie.

Oprócz tego zwiększona jest ilość kradzieży. Jedna grupa została już złapana i unieszkodliwiona, ale

są kolejne grupy które kradną.

Radna Justyna Perka – nawiązała do premii dla Policji. Zapytała, czy Gmina ma wpływ na to, kto

otrzyma te premie.

Wójt  Gminy – podał,  że w minionym roku otrzymali  te premie trzech,  czy czterech policjantów.

Dokładnie teraz nie pamięta. Dodał, że możemy się umówić, że radni zostaną powiadomienie, kto

otrzyma premie.

Kolejno  wywiązała  się  dyskusja  w  sprawie  omawiania  części  II  sesji  Rady  Gminy.  Radnymi

stwierdzili,  że  poszczególne  sprawozdania  zostaną  przedstawione  na  sesji  Rady  Gminy.

Przewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  do  Wójta  z   prośbą,  aby  Kierownicy  poszczególnych

jednostek organizacyjnych  nie  uczestniczyli jednocześnie w tej części sesji. Proponuje, aby osoby,

które będą omawiać sprawozdania dochodziły do sesji pojedynczo i po prezentacji opuszczali salę

obrad.

Wójt Gminy – poinformował, że sprawozdanie dotyczące placówek oświatowych w zastępstwie za



Panią  Patrycję  Jereczek  Kierownika  Działu  Oświaty,  będzie  przedstawiał  osobiście,  jak  również

sprawozdanie  ochotniczej  straż  pożarna.  Kolejno  dodał,  że  sprawozdania:  Gminnego  Ośrodka

Zdrowia,  Gminnej  Biblioteki  Publicznej,  Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i  Rekreacji,  Zakładu

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej jak również Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  będą

przedstawiać kierownicy danych jednostek. Dodał, że z uwagi na stan zdrowia nie będzie  Pan Leszek

Orczykowski, ale będzie jego główny księgowy. 

Kolejno poinformował, że na sesji Rady Gminy w miejsce wykreślonej uchwały w sprawie powołania

przedstawiciela  Rady  Gminy  na  członka  Gminnej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  w

Trąbkach  Wielkich  zgłosi  wniosek  o   wprowadzenie  do  porządku  obrad  uchwały,  którą  w  dniu

dzisiejszym opiniowała Komisji Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy tj. uchwała w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Trąbki

Wielkie.

Ad 25) Wolne wnioski; 

Radny Jan Selka – nawiązał do problemu wyjazdu z posesji mieszkańców na drogę wojewódzką.

Zwrócił uwagę, że usunięty został znak obszar zabudowy. Na odcinku od ronda do anteny satelitarnej.

Wójt Gminy – poinformował, że nie ma problemu, wystąpi z wnioskiem o usytuowanie tego znaku.

Prosi  ze  strony  sołectwa,  aby  napisać  wniosek  i  wówczas  Gmina  wystąpi  do  Zarządu  Dróg

Wojewódzkich.

Kolejno  Wójt  poinformował  radnych  o  bieżących  sprawach  zwracając  uwagę,  że  największym

problemem jest obecnie to brak zabezpieczonych środków od miesiąca września na wynagrodzenia

dla nauczycieli.  

Wójt  Gminy –  poinformował,  o  planach  w  sprawie  cięć  w  transporcie  a  mianowicie   kierowcy

autobusów  szkolnych,  mają   przejść  pracować  pod  firmę  prywatną,  chciałby  zlikwidować  tabór

szkolny. Autobusy są 20 - letnie, wymagają napraw, są to duże koszty dla Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o przygotowanie i przedstawienie analizy jakie korzyści Gmina

z tego tytułu będzie miała.

Radna  Wioleta  Frydrych –  zapytała  o  pracowników  obsługi  w  szkołach.  Doszło  do  radnej,  że

pracownicy są zwalniani.

Wójt Gminy – poinformował, że są głosy ze związków zawodowych, że nauczyciel, który pracował

przez wiele lat teraz ma uzupełnienia, dopełnienia w innych placówkach a jeżeli chodzi o obsługę, to

nie ma zwalniania a tylko jest przenoszenie do innych placówek.

Radny Jan Selka – zapytał, czy któraś osoba z obsługi będzie przeniesiona do Szkoły Podstawowej w

Czerniewie.

Wójt Gminy – poinformował, że osoby przenoszone, maja prawo wyboru placówki w której będą

pracować. Dodał, że jeżeli będzie taka potrzeba, to zostanie zatrudniona dodatkowa osoba. 



Radny  Jan  Selka – zapytał,  czy  możemy  zlecić  Zakładowi  Górniczemu  kontrole  żwirowni  w

Kleszczewie. Uzasadnił taką potrzebę.

Wójt Gminy – poinformował, że 13 lipca br. ma się odbyć kontrola w Kleszczewie. Dodał, że w

kontroli tej również będzie uczestniczył przedstawiciel Gminy. Kolejno Wójt poinformował, że firma,

która stawiała linię elektryczną planują postawić kolejną od Kłodawy w kierunku Sobowidza.

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, jak zakończyła się sprawa sądowa z Firmą Meramont w sprawie

oczyszczalni ścieków.

Wójt   Gminy – poinformował, że wszystkie sprawy z powodu COVID-19 zostały zawieszone.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, na jakim etapie są ustalenia mecenasów w sprawie szkoły w

Warczu.

Wójt  Gminy –  mecenas  świadczący  usługi  dla  Gminy  Trąbki  Wielkie,  kilkakrotnie  próbował

skontaktować się z mecenasem świadczącym usługi dla Powiatu Gdańskiego niestety bezskutecznie.

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, aby Gmina poczyniła starania w tej sprawie, aby nie

okazało się, że będzie już zmieniony plan zagospodarowania przestrzennego dla Warcza a ta sprawa

nadal będzie stała w miejscu.

Wójt Gminy – poinformował, że w najbliższą środę ma spotkanie z Wójtem  Gminy Kolbudy i Gminy

Przywidz  w  zakresie  budowy  ścieżek  rowerowych  z  naszej  Gminy.  O  ustaleniach  powiadomię

Radnych.

Radny Jan Selka – zgłosił brak usytuowania znaku zakazu przy ulicy wojewódzkiej  dla rowerzystów,

którzy jeżdżą zamiast ścieżką rowerową asfaltem.

Wójt Gminy – poinformował,  że znak  jest usytuowany. Zwrócił uwagę, że zorganizowana grupa

rowerowa ma prawo jechać asfaltem.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, co z tymi ulicami zalewanymi wodą burzową nadal jest  zapchana

burzówka na ul. Kunegundy Pawłowskiej.

Wójt Gminy –podał, że  jesteśmy w trakcie liczenia studzienek chłonnych.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie zagospodarowania wód opadowych na własnych posesji w

trakcie  tej  dyskusji  Wójt  Gminy  poinformował  o  programach  w  których  Gmina  otrzymuje

dofinansowanie i tak, m.in.  jest program „Mój Prąd” i jest program „Czyste powietrze”. Informacje w

sprawie tych programów udziela pracownik Urzędu Gminy Pana Katarzyna Narojczyk.  Mieszkańcy

jak najbardziej mogą z tego korzystać. Dodał, że jest program pn.:„Mała retencja” również warto się

tym programem zainteresować, można zagospodarować wodę w sposób bardzo dobry.

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – podziękował wszystkim za czynny udział i

zamknął posiedzenie komisji.

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy



Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński


